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Nyligen beslutade kulturnämnden respektive fastighetsnämnden om att påbörja 

projekteringen av Stockholms stadsbibliotek. Renoveringen är fullkomligt 

nödvändig och vi välkomnar den. Stockholms stadsbibliotek fyller en viktig 

funktion för såväl biblioteksverksamheten i staden samtidigt som själva 

byggnaden har höga arkitektoniska värden som vi måste bevara och utveckla.   

 Däremot är vi oroade över kostnadsutvecklingen för projektet. På samma 

nämndsammanträde fattade vi även beslut om att renovera och bygga ut 

Liljevalchs konsthall, och där kostnaden ökat med nästan 50 procent mellan 

inriktnings- och genomförande beslut. Sist som Socialdemokraterna hade 

makten i Stockholms stad så hade man storslagna planer för utvecklingen och 

upprustningen av stadsbiblioteket. Projektet fick dock avbrytas 2009 eftersom 

investeringskostnaden hade skenat från 625 miljoner kronor i 

kommunfullmäktige beslut från juni 2006 till 1, 35 miljarder kronor hösten 

2009, dvs en ökning på drygt 200 procent.  

 Ökade investeringskostnader riskerar att leda till att andra angelägna ny- 

och reinvesteringar brinner inne, vilket vore olyckligt för kulturen i 

Stockholm. Därtill har vi som politiker ett stort ansvar för att använda 

skattebetalarnas pengar på ett ansvarsfullt sätt.  
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Med anledning av detta önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 

borgarråd:   

 

1. Hur ska ansvarigt borgarråd se till att budgeten för renoveringen av 

Stadsteatern landar inom projektbudgeten om 590 miljoner kronor (2014 

års prisnivå)?  

2. Kan ansvarigt borgarråd garantera att kostnaderna för den planerade 

upprustningen av Stockholms stadsbibliotek inte skenar likt förra 

gången denna fråga var aktuell?  

 

Stockholm den 14 oktober 2015 

 

 

Sophia Granswed 


